



查詢 2332 1633
Hong Kong Staycation Specials



香港四季酒店

Four Seasons Hotel Hong Kong

- ★ 雙人早餐，於 The Lounge 或客房享用
Breakfast at The Lounge or Room Service for 2 persons
- ★ 三道菜晚餐兩位連 Prosecco 餐酒兩杯，於 The Lounge 或客房享用
3-course set dinner with 2 glass of Prosecco at The Lounge or Room Service for 2 persons
- ★ 或 OR
- ★ 升級至米芝蓮三星食府龍景軒六道菜晚餐 (需額外附加費)
Upgrade to 3 Michelin-starred dinner experience at Lung King Heen (surcharge apply)

額外禮遇 Extra Benefit :

每間房 HK\$780 消費簽賬額，用於水療中心、酒店餐飲或客房送餐服務，以每次入住計 (水療零售品、Sushi Saito 除外)
HK\$780 spending credit per room, to be used on Spa, Food and Beverage or room service, once per stay (except spa retail products and Sushi Saito)

有效住宿日期至 2020 年 11 月 30 日
Valid for stay till 30 Nov 2020

From **HK\$ 3330** 起



香港瑰麗酒店

Rosewood Hong Kong

- ★ 雙人早餐，於 Holt's Cafe 享用 Breakfast at Holt's Café for 2 persons
- ★ 晚市套餐兩位，於 The Butterfly Room 或 Tea Conservatory 或 Holt's Café 享用 (以每次入住計)
Set dinner menu at The Butterfly Room or Tea Conservatory for 2 persons (once per stay)
- ★ 於 Asaya 惠顧 HK\$1,000 或以上的療程可享七五折優惠
25% off all spa treatments valued over HK\$ 1000 at Asaya
- ★ 瑰麗酒店客房禮遇 Rosewood Staycation amenities
- ★ 免費 KLUB 11 金卡會籍 一位連 K11 MUSEA HK\$500 禮券
One free KLUB 11 Gold Card Membership with HK\$ 500 K11 Musea Gift Voucher

額外禮遇 Extra Benefits :

- > 客房提升 (入住時視乎房間供應情況而定)
Room upgrade on arrival, subject to availability
- > 每間房 HK\$780 消費簽賬額，用於水療中心、酒店餐飲，以每次入住計 (水療零售品除外)
HK\$780 spending credit per room, to be used on Spa, Food and Beverage, once per stay (except retail products)
- > 提前入住/延遲退房 (視乎房間供應情況而定)
Early check-in/late check-out, subject to availability

有效住宿日期至 2020 年 12 月 30 日
Valid for stay till 30 Dec 2020

From **HK\$ 4120** 起



香港君悅酒店

Grand Hyatt Hong Kong

- ★ 24 小時客房住宿體驗 24-hour stay from check-in time
- ★ 雙人早餐，於 Grand Café 享用 Breakfast at Grand Café for 2 persons
- ★ 選擇以下一項禮遇 Choose 1 item from the list below:
 1. 每間房 HK\$1000 消費簽賬額，用於水療中心、酒店餐飲服務
HK\$1000 spending credit per room, to be used on Spa, Food and Beverage
 2. 午餐或晚餐套餐兩位，於港灣壹號^或 Grissini 意大利餐廳享用
Lunch or dinner set menu at One Harbour Road^ or Grissini for 2 persons
 3. 下午茶兩位及香檳一支 (於茶園享用，只於星期三至日供應)
Afternoon tea set and one bottle of champagne at Tiffin (on Wednesday to Sunday only) for 2 persons
 4. 燒烤自助晚餐 (周五或周六) 或週末早午餐兩位 (於露天池畔餐廳享用)
Poolside barbeque dinner buffet (serve on Friday and Saturday only) or weekend brunch (on Saturday and Sunday only) at The Grill for 2 persons
 5. 自助午餐兩位 (於茶園享用，只於星期三至五供應)
Lunch buffet at Tiffin for 2 persons (on Wednesday to Friday only)

^One Harbour Road menu is not available on 21 Dec 2020 and 11-15 Feb 2021.

有效住宿日期至 2021 年 3 月 31 日
Valid for stay till 31 Mar 2021

From **HK\$ 2080** 起



千禧新世界香港酒店

New World Millennium Hong Kong Hotel

- ★ 客房升級至海景客房 Room upgrade to Harbour View Room
- ★ 迎賓飲料兩位 Welcome drink for 2 persons per stay
- ★ 雙人早餐，於 Café East 享用 Breakfast at Café East for 2 persons
- ★ 小童 3-11 歲免費入住，並可安排加床一張及享用早餐 (最多 2 位)
Children age 3-11 stay for free with one extra bed and breakfast (max 2 Children)
- ★ 早上 10 時至下午 3 時於 Residence Lounge & Bar 免費品嚐小吃及飲料
FREE light refreshments at Residence Lounge & Bar from 10 am to 3 pm
- ★ 免費享用房內迷你酒吧之不含酒精飲品及小吃
FREE non-alcoholic drinks and snacks from the mini-bar
- ★ 免費享用房內自選電影服務 FREE pay movies
- ★ 提早於下午 1 時入住、延遲退房至下午 3 時 (視乎房間供應情況而定)
Early Check-in at 1 pm and late Check-out at 3 pm
- ★ 餐飲八折優惠 20% food and beverage discount

有效住宿日期至 2020 年 12 月 30 日
Valid for stay till 30 Dec 2020

From **HK\$ 1188** 起

Hong Kong Staycation Specials



香港尖沙咀凱悅酒店

Hyatt Regency Hong Kong, Tsim Sha Tsui

- ★ 雙人早餐，於 Café 享用 Breakfast at Café for 2 persons
- ★ 提早於上午 10 時入住、延遲退房至下午 2 時
Early Check-in at 10 am and late Check-out at 2 pm
- ★ 選擇以下一項禮遇 Choose 1 item from the list below:
 1. 咖啡廳 3 道菜外賣午餐，咖啡店或凱悅軒晚市套餐兩位，於客房內享用 3-course takeaway set lunch from Cafe and a set dinner from Cafe or the Chinese Restaurant for 2 persons (to be served in guestroom)
 2. 於上午 10 時至正午 12 時享用凱悅軒點心放題 (兩位用)，及在客房內享用飯前雞尾酒，包括 36 個月熟成西班牙黑毛豬火腿一客及紅/白酒一瓶 All-you-can-eat Dim Sum set at The Chinese Restaurant (10am-12pm on arrival date) for 2 persons. And In-room pre-dinner cocktail which includes a platter of 36-month Iberico Recebo and a bottle of red or white wine during the stay.
 3. 每間房 HK\$1000 餐飲消費簽賬額，用於酒店餐飲服務 (使用前需事預約餐廳，及視乎其訂座情況而定)
HK\$1000 Dining credit per room, to be used in hotel dining outlets and room service (advance reservation at restaurants is required and subject to availability)
 4. 自助晚餐兩位，於咖啡廳享用 (需額外附加費)
Dinner buffet at Cafe for 2 persons (surcharge apply)
 5. 4 道菜晚市套餐兩位，於凱悅軒享用 (需額外附加費)
4-course dinner set at The Chinese Restaurant for 2 persons (surcharge apply)
- ★ 免費換領 **Pure Yoga 及 Pure Fitness 7 天通行證**，以享用指定設施。數量有限，換完即止。
Complimentary 7-day pass at Pure Yoga and Pure Fitness. Quota is limited and valid until stock lasts
- ★ HK\$300 電子禮券，可於 K11 Select 消費滿 HK\$600 元時即可使用，適用於在 2020 年 9 月- 11 月期間預訂並入住的房客。
A complimentary HK\$300 e-voucher can be used upon spending HK\$600 at K11 Select in September - November 2020. One must register as KLUB11 member to enjoy the reward

有效住宿日期至 2020 年 11 月 30 日
Valid for stay till 30 Nov 2020

From **HK\$ 1380** 起



香港維港凱悅尚萃酒店

Hyatt Centric Victoria Harbour Hong Kong

住宿方案 Choose one from the below packages:

A. 自助午餐 Lunch Buffet Package

From **HK\$ 980** 起

- ★ The Farmhouse 餅店 Deli Express 雙人早餐 (歐陸式便攜自取早餐) Deli Express Breakfast (Grab and Go continental breakfast)
- ★ The Farmhouse 咖啡廳自助午餐兩位 Lunch buffet at the Farmhouse for 2 persons (12pm-1:30pm 或 or 2pm-3:30pm)

B. 自助晚餐 Dinner Buffet Package

From **HK\$ 1380** 起

- ★ The Farmhouse 咖啡廳雙人自助早餐 (用餐時間為 60 分鐘) Buffet breakfast at the Farmhouse (meal duration: 60 minutes)
- ★ The Farmhouse 咖啡廳自助晚餐兩位 Dinner buffet at the Farmhouse for 2 persons (5:30pm-7:30pm 或 or 8pm-10pm)

有效住宿日期至 2020 年 12 月 30 日
Valid for stay till 30 Dec 2020

有更多酒店可供選擇，請聯絡我們。
More hotel choices are available,
please contact us for details.

備註 Remarks:

1. 以上所有價目均需另加收 10% 酒店服務費，如有更改，恕不另行通知。預訂視情況而定。房價以每晚每間房計，包一晚住宿，不包括服務費、稅項及其他個人雜費。
All prices are subject to 10% hotel service charge and subject to change without prior notice. Reservations are subject to availability. Prices are per room per night, and include one night accommodation, exclude service charges, taxes and other incidental expenses.
2. 有關住宿套餐內容，請致電我們查詢。
For Staycation Package inclusion, please or call us for details.
3. 取消政策視付個別酒店而定。
Cancellation policy is subject to individual hotels.
4. 此優惠不能與其他任何促銷，優惠券或折扣一起使用。
The offer cannot be used in conjunction with any other promotions, vouchers or discounts.
5. 此優惠只適用於香港身份證持有人。
The offer is valid for HKID holder only.
6. 連通假期及酒店保留更改或取消這些優惠的權利。
express holiday and hotels reserve the right to alter or withdraw these offers.

Last update: 16 Oct 2020